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Zápis 14. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 4.8.2022 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška, prof. Džupa (on-line), prof. Šlamberová, doc. Trnka (on-line), 
doc. Dlouhý, prof. Arenbergerová, Dr. Marx (on-line), JUDr. Mužíková, K. Grygarová (on-line) 
Omluveni: dr. Vácha, prof. Malíková  

 

1. Schválení zápisu ze 14.7.2022 

2. Proděkan Trnka informoval o přípravě architektonické soutěže na budovu B. Členové KD 

diskutovali o využití případného 4. NP (pokud bude povoleno), většinový názor je, že toto 

podlaží by bylo využito rovněž pro učebny (stejně jako 2. a 3. NP). Variantou je přesun 

děkanátu do tohoto podlaží nové budovy B – tato varianta je ponechána jako záložní, změny 

dispozic (učebny vs. kanceláře) lze udělat mnohem později – rozhodnutí není nutné nyní. 

3. Proděkan Marx informoval o přijímacím řízení. 

4. Byl upřesněn plán schůzí KD do ledna 2023. 

5. Tajemnice seznámila členy KD s ekonomickými výsledky plesu (pořadatel Trimed). Pozitivní 

výsledek (15859,38 Kč) bude ponechán spolku Trimed. 

6. K. Grygarová vznesla jménem studentů požadavek na zajištění licencí MS Office pro studenty 

s tím, že některé LF toto umožňují. Náklady pro fakultu by však činily 1-2 mil. Kč ročně, takže 

KD zatím žádost neodsouhlasilo. Děkan zjistí přesnou situaci na jiných LF a plány vedení UK 

v tomto směru. Poté se KD k této žádosti vrátí. 

Prof. Šlamberová 

 Proděkanka informovala členy kolegia děkana o stavu výběru nominací na aktuálně 

vyhlášené ceny (Bolzanova cena, Ceny rektora). Návrhy budou na KD předloženy později. 

Prof. Arenbergerová 

 Proděkanka seznámila členy kolegia děkana s přípravami vydání knihy k výročí vzniku fakulty 

(proběhlo několik pracovních setkání, byli osloveni přednostové atd.) 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

 Mobilita Ukazatel D – členové kolegia děkana obdrželi přehled podaných žádostí o finanční 

příspěvek z ukazatele D – mobility. KD předložený materiál schválilo. 

Doc. Dlouhý 

 Proděkan Dlouhý informoval o přípravě koncepce specializačního vzdělávání - probíhá 

komunikace s Ministerstvem zdravotnictví ČR, IPVZ a Asociací lékařských fakult. 

 Akreditační spis nově vznikající studijní obor Epidemiologie a management veřejného zdraví – 

byl odeslán VR 3. LFK k vyjádření a v ½ srpna bude předán na RUK. 

JUDr. Mužíková 

 Tajemnice informovala o proběhlých rekonstrukcích na Karlově – schody byly opraveny a 

předány k užívání, VZT a klimatizace byly dokončeny a zkolaudovány, stavba ve zvířetníku 

byla dokončena a zkolaudována. 

 Tajemnice sdělila, že budou  zadány projekční vícepráce na "Rekonstrukci střechy"  a "Opravu 

historické fasády" na Karlově, zahrnující již dříve schválené úpravy (kompletní rekonstrukce 

podkroví PATFYZ včetně rozvodů TZB, chlazení podkroví, nové dispoziční řešení, nové 

sociálky, vyřešení chlazení ve vybraných prostorách 1.NP a 2. NP, odvlhčení suterénu). Jedná 

se o projektovou dokumentaci pro opravu fasády a projektovou dokumentaci pro zřízení VZT 
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větrání v ceně 197.230,- Kč. Zdroj financování se předpokládá z Projektu 133 240, pokud 

bude další výzva, případně z OP JAK. 

Dr. Marx 

 Disciplinární řízení se studentem 6. ročníku oboru Všeobecné lékařství bylo zahájeno. 

 

Prof. Džupa 

 Proděkan Džupa informoval o HŘ a JŘ na nejbližší zasedání VR 3. LF UK. 

 

K. Grygarová 

 Dobrovolníci z řad studentů stále pomáhají uprchlíkům z Ukrajiny v centrech, které MHMP 

zřídil. 

 

 

 

Zapsala: K. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


